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برگزاری آخرین جلسه هیأت مدیره سال 1403
کنعانی��ان- تجارت: آخرین جلس��ه هیأت مدیره ش��رکت آب 
منطقه ای کردستان با حضور کلیه اعضاء روز پنجشنبه ساعت 
11 صبح در س��الن جلس��ات این شرکت، برگزار شد.به گزارش 
روابط عمومی ش��رکت آب منطقه ای کردس��تان، در این جلسه 
آرش آریان��ژاد ضم��ن آرزوی قبول��ی طاع��ات و عب��ادات ماه 
مبارک رمضان و قدردانی از تلاش های یکساله کلیه کارکنان 
خصوص��اً اعض��ای هیئ��ت مدیره، گفت: از آنج��ا که پیگیری، 
نظارت و تصمیمات کلان این شرکت در کلیه جوانب، بر عهده 
اعضای هیئت مدیره اس��ت، لذا این مس��ئولیت بس��یار خطیر و 
نیازمند عزم جدی و اراده ای آهنین اس��ت.مدیر عامل ش��رکت 
آب منطقه ای کردس��تان، خاطرنش��ان کرد: موفّقیّت در یک 
س��ازمان به واس��طه تعامل، صداقت، پشتکار و تلاش جهادی 
تحقق می یابد و ضروری است که مسئولین رده بالا، خصوصاً 
معاونین و مدیران مجموعه آب منطقه ای کردس��تان، به این 
ام��ر توج��ه ویژه نمایند.وی افزود: تغییرات س��ازمانی و اصلاح 
س��اختار در یک دس��تگاه، امری بدیهی اس��ت و این موضوع 
به س��لامت اداری و اس��تفاده از توانمندی های کلیه کارکنان، 
تاثیر بس��زایی دارد.آریانژاد ادامه داد: خوش��بختانه شرکت آب 
منطقه ای کردس��تان، براساس ارزیابی های بعمل آمده توسط 
مس��ئولین اس��تانی و وزارت نیرو، در بیشتر حوزه ها موفّق عمل 
ک��رده و از لح��اظ فنی، تخصصی و اخلاقی بس��یار عالی عمل 
نموده و جایگاه ویژه ای کسب نموده است، که این مهم حاصل 
نمی شد؛ مگر با همکاری حسنه و تلاش شبانه روزی.مدیر عامل 
این ش��رکت در بخش��ی دیگر از سخنان خود به تکریم جایگاه 
والای بازنشستگان اشاره و عنوان کرد: بازنشستگی آغازی نو 
از مرحله زندگی است و خدمات بازنشستگان همواره در ذهن 
و خاط��ر همکاران مان��دگار خواهد بود.آرش آریانژاد ادامه داد: 
همکاران بازنشس��ته همچون مش��عل های فروزان برای نسل 
جوان و نس��ل های بعدی و ادامه دهندگان این مس��یر خواهند 
بود. در خاتمه این جلس��ه از تلاش های سی س��اله خالصانه و 
اثرگذار فریبا محمّدی "مدیر امور قراردادها و عضو اصلی هیئت 
مدیره این ش��رکت" با اهدای لوح از س��وی مدیر عامل شرکت 

آب منطقه ای کردستان، قدردانی گردید.

کشف و جمع آوری ۲۳ دستگاه غیرمجاز 
استخراج رمزارز

تبریز- مدیر امور برق قراملک از کشف و جمع آوری 23 دستگاه 
غیرمجاز اس��تخراج رمزارز طی روز پنجش��نبه 23 اسفندماه در 
مناط��ق تحت پوش��ش این امور خب��ر داد.محمد میرزاخانی در 
گفت و گو با خبرنگاران اظهار کرد: با تلاش همکاران امور برق 
قراملک و واحد رس��یدگی به انش��عابات غیر مجاز با همکاری 
پلیس امنیت اقتصادی، 2 مرکز غیرمجاز اس��تخراج رمز ارز در 
مناطق تحت پوش��ش این امور کش��ف و شناس��ایی شده است.

وی افزود: طی شناسایی این مراکز روز پنجشنبه هفته گذشته 
23 دس��تگاه تولید غیرمجاز ارز دیجیتال در هفته جاری جمع 
آوری ش��د.مدیر امور برق قراملک با بیان اینکه فعالیت مراکز 
اس��تخراج رم��ز ارز به دلی��ل مصرف بالای انرژی برق، موجب 
اختلال در برق رسانی و تحمیل فشار به شبکه و آسیب به وسایل 
برقی ش��هروندان می ش��ود.وی خاطرنش��ان کرد: بنا به دستور 
مدیرعامل شرکت توانیر انشعاب هایی که به طور غیرقانونی به 
استخراج رمز ارز مبادرت می ورزند؛ به ویژه منازل، فروشگاه ها و 

دامداری ها و … جمع آوری و به طور دائم قطع می شود.

 طلب ۱۰۰۰ میلیارد تومانی
 تامین اجتماعی در مازندران

 مدی��رکل درم��ان تامی��ن اجتماع��ی مازندران ش��هرداری ها 
را بزرگتری��ن بده��کاران این س��ازمان بی��ان و میزان طلب را 
ه��زار میلی��ارد تومان ذکر ک��رد. فریبرز درویش در گفت وگو با 
خبرن��گاران با بی��ان اینکه مدیریت درمان به عنوان بزرگترین 
خریدار خدمت است، افزود: پنج بیمارستان تحت پوشش وجود 
دارد و از جمعیت اس��تان ۶3 درصد بیمه ش��ده تأمین اجتماعی 
هس��تند.وی ب��ا اطهار اینک��ه 14 درمانگاه نیز به خدمات دهی 
می پردازند، گفت: س��الانه 49 هزار بس��تری و پنج میلیون نفر 
خدمات سرپایی در مراکز ملکی دریافت می کنند.وی با اطهار 
اینک��ه 290 ه��زار بس��تری در مراکز غیرملک��ی و 14 میلیون 
مراجعه س��رپایی صورت گرفته اس��ت، گفت: ۵00 پزش��ک در 
مراکز تحت پوش��ش فعالی��ت می کنند.مدیرکل درمان تأمین 
اجتماعی مازندران یادآور ش��د: بودجه و اعتبار س��الانه تأمین 
اجتماعی در س��ال جاری پنج هزار و ۶00 میلیارد تومان بود و 
بیش��ترین درآمدها از بیمه ش��دگان و کارفرمایان اس��ت.وی با 
اشاره به اینکه بزرگترین بدهکاران تأمین اجتماعی شهرداری ها 
هستند، گفت: از دو هزار میلیارد تومان طلبی که داشتیم هزار 
میلیارد تومان پرداخت ش��ده اس��ت.درویش با اش��اره به کلنگ 
زن��ی مرک��ز کلینیک تخصصی در س��ال 97 اف��زود: هنوز این 
پروژه پیشرفت مطلوب نداشته است و در حال گرفتن مجوز از 
شهرداری هستیم.مدیرکل درمان تأمین اجتماعی مازندران با 
عنوان اینکه اورژانس بیمارستان چالوس نیز استاندارد نیست، 
اصلاح و ارتقای اورژانس را از برنامه ها ذکر کرد وگفت: فضای 

مورد نیاز برای ماموگرافی نیز تهیه و اضافه شده است.

صادرات استان مرکزی از مرز یک میلیارد و 
۳۰۰ میلیون دلار عبور کرد

 مدیر کل صنعت، معدن و تجارت اس��تان مرکزی گفت: امس��ال 
یک میلیارد و 331 میلیون دلار کالای غیرنفتی از این استان به 
کشورهای مختلف جهان صادر شده است.علی جودکی در نشست 
خبری با اصحاب رسانه در اراک، با اشاره به افزایش حقوق دولتی 
معادن اظهار کرد: پیش بینی می ش��ود رقم حقوق معادن تا پایان 
سال جاری به 18 هزار میلیارد ریال برسد.وی افزود: هدف گذاری 
اولیه حقوق دولتی معادن استان در سال جاری یک هزار و 400 
میلیارد ریال بود اما با اجرای اقداماتی مانند تشکیل کمیته کشف 

قیمت، این میزان با رشد چشمگیری مواجه شده است.

اخبار کوتاه

شهرستان 

آغاز پروژه شیرین سازی آب دریا در گلستاناتمام احداث آزاد راه ارومیه- تبریز تا ۲ سال آینده
وزیر راه و شهرسازی گفت: اتمام آزاد راه ارومیه - تبریز از مطالبات جدی مردم 
است و تا دو سال آینده باید اتمام یابد.به گزارش فرزانه صادق در بازدید از روند 
احداث آزاد راه ارومیه- تبریز، اتمام این آزاد راه را مطالبه به حق مردم دو استان 
و دستور خود رئیس جمهور عنوان و اضافه کرد: با توجه نبود مشکل در اعتبار و 
ماش��ین آلات و انتخاب پیمانکار با س��ابقه ملی این طرح باید کمتر از دو س��ال به 
پایان برس��د.وزیر راه و شهرس��ازی بر اهمیت طرح آزاد راه ارومیه - تبریز و لزوم 
از س��ر گرفتن عملیات احداث دو تونل و قطعه س��وم و تبدیل به آزاد راه در قطعه 

اول و دوم تاکید کرد.صادق با توجه به اهمیت این محور ترانزیتی و پر تردد بین دواستان بزرگ کشور گفت: این 
مس��یر به معنای واقعی باید به آزاد راه تبدیل ش��ود و هر چه س��ریع تر عملیات احداث دو تونل دو و نیم کیلومتری 
آن در قطعه سوم و عملیات تبدیل به آزاد راه در قطعه اول و دوم در محدوده آذربایجان غربی از سر گرفته شود.
وزیر راه و شهرسازی تاکید کرد: مسیر ریلی برای قطار سریع السیر تبریز ارومیه هم باید در این طرح آماده سازی 
شود تا بعد از اتمام آزاد راه خط راه آهن دو استان از این مسیر متصل شود.آزاد راه ارومیه تبریز 1۶4 کیلومتر است 

که 40 کیلومتر آن در آذربایجان غربی واقع شده است.

 مدیرعامل ش��رکت آب منطقه ای گلس��تان از اخذ مجوزهای لازم برای اجرای 
پروژه شیرین سازی آب دریا خبر داد و گفت: این طرح با هدف تأمین 3۶ میلیون 
مترمکعب آب از منابع نامتعارف در دس��تور کار اس��ت.ایرج حیدریان در جلس��ه 
ش��ورای گفتگوی دولت و بخش خصوصی اس��تان گلس��تان با اش��اره به اقدامات 
انجام شده برای تأمین آب شرب تا افق 142۵ گفت: بر اساس برآوردها، گلستان 
ت��ا ای��ن اف��ق به 182 میلیون مترمکعب آب نی��از دارد که 14۶ میلیون مترمکعب 
آن از منابع آب س��طحی و زیرزمینی تأمین خواهد ش��د. برای تأمین 3۶ میلیون 

مترمکعب باقی مانده نیز از منابع نامتعارف، از جمله شیرین س��ازی آب دریا، اس��تفاده خواهد ش��د.وی با اش��اره به 
رایزنی های اس��تاندار گلس��تان در س��طح ملی برای اخذ مجوزهای لازم افزود: یکی از مس��ائل مهم در این طرح، 
دریافت مجوزهای زیس��ت محیطی بود که با ارائه اس��تدلال های علمی، این مجوز صادر ش��د.حیدریان در توضیح 
اهمیت این پروژه گفت: در خلیج فارس، ش��وری آب س��ه برابر دریای خزر اس��ت، که باعث افزایش هزینه های 
شیرین س��ازی می ش��ود. در خلیج فارس، هزینه تولید هر مترمکعب آب ش��یرین یک یورو اس��ت، درحالی که در 

گلستان، این رقم 22 هزار تومان برآورد شده که اقتصادی تر است. 

بهره برداری از خط سه قطار شهری مشهد نقطه عطفی در حمل و نقل عمومی است
شهردار مشهد با بیان اینکه مشهد اولین مرکز مذهبی جهان است، گفت: بهره برداری 
از خط س��ه قطار ش��هری نقطه عطفی در حمل و نقل عمومی ش��هر اس��ت. محمدرضا 
قلندر ش��ریف در عملیات تس��ت نهایی قطار ش��هری ایس��تگاه های فاز اول خط سه از 
پایانه امام رضا )علیه الس��لام( تا میدان ش��هدا در جمع خبرنگاران اظهار کرد: یکی از 
مهمترین قسمت های خط سه قطار شهری، ۶ کیلومتر از پایانه امام رضا علیه السلام 
تا صحن باب الجواد علیه الس��لام اس��ت که به زائران خدمات رس��انی می کند و س��پس 
به س��مت میدان ش��هدا، بزرگترین جزیره ایس��تگاهی که خطوط دو، س��ه و چهار را به 
هم متصل می کند، ادامه می یابد. ش��هردار مش��هد گفت: خط س��ه اکنون آماده اس��ت و 

پله برقی های آن نصب شده اند. تأخیرهای پیش آمده ناشی از مشکلاتی مانند تأخیر 
در دریافت اوراق و تعطیلی برخی کارخانه ها بود. خوش��بختانه پله برقی های ایس��تگاه 
سلامت نیز شب گذشته وارد شدند. وی گفت: در دوره سوم، خط یک و در دوره چهارم، 
خط دو به بهره برداری رسید و ان شاءالله با اقدامات دوره ششم مدیریت شهری و شورا، 

خط دو تکمیل خواهد شد.
قلندرشریف افزود: سال گذشته با همت همکاران و قرارگاه خاتم الانبیا )ص(، ایستگاه 
الندشت به بهره برداری رسید و ایستگاه سلامت به عنوان آخرین بخش به زودی زیر 
بار ترافیک خواهد رفت.شهردار مشهد بیان کرد: همچنین حفاری خطوط سه و چهار تا 

پایان دوره به اتمام می رسد، ساخت هر کیلومتر قطار شهری 400 میلیارد تومان هزینه 
دارد و از قرارگاه خاتم الانبیا )ص( سپاس��گزاری می کنم که بدون هیچ چشم داش��تی 
کار را ادامه می دهند.وی گفت: مش��هد اولین مرکز مذهبی جهان اس��ت که ایس��تگاه 
قطار شهری داخل حرم مطهر رضوی دارد و تمام خطوط به این مکان نورانی متصل 
خواهند ش��د. خط یک در تقاطع میدان بس��یج با خط س��ه و خط دو در میدان ش��هدا به 
زائران و مجاوران سرویس دهی خواهد کرد.قلندرشریف اظهار کرد: ارزان ترین هزینه 
حمل و نقل عمومی در کل کشور در مشهد است؛ هزینه هر تک سفر با قطار شهری 

19 هزار تومان است اما تنها 1.۵00 تومان دریافت می شود.

با حضور نماینده مردم خرم آباد و چگنی در مجلس؛ سایت 
همراه اول در روس��تای چغلوند رود شهرس��تان خرم آباد 
افتتاح ش��د. به گزارش تجارت به نقل از روابط عمومی؛ 
مدیر مخابرات منطقه لرس��تان  در آیین بهره برداری از 
این س��ایت گفت: س��ایت همراه اول در روستای چغلوند 
رود شهرستان خرم آباد با اعتباری بالغ بر پنجاه میلیارد 
ری��ال در غال��ب پروژه uso افتت��اح و مورد بهره برداری 
ق��رار گرفت.دکتر نبی اله شمس��ی ف��ر افزود: افتتاح این 
سایت  با هدف کاهش شکاف دیجیتالی و تحقق عدالت 
اجتماعی در مناطق روس��تایی و در روس��تای چغلوند رود 
از توابع شهرس��تان خرم آباد اس��ت.وی یادآور شد: با راه 
اندازی این س��ایت، اهالی روس��تاهای چغلوند رود علیا و 
س��فلی و روس��تای گلدره از خدمات همراه اول بهره مند 
ش��دند.مدیر مخابرات منطقه لرس��تان اظهار داش��ت: با 
افتتاح این سایت، دسترسی افزون بر 3۵0خانوار روستایی 
با1000نفر جمعیت به خدمات نس��ل چهارم تلفن همراه 
4G فراهم شد.وی، ضمن تأکید بر ارائه خدمات مخابراتی 

و ارتباطی در سایر نقاط شهری و روستایی استان و استفاده 
از تجهی��زات به روز و نس��ل جدی��د تلفن همراه، هدف از 
بهره بردای س��ایت های جدید تلفن همراه در اس��تان را 
برقراری پوش��ش تلفن همراه و توس��عه تکنولوژی تلفن 
همراه در س��طح استان عنوان کرد.نماینده مردم شریف 
خرم آباد و چگنی در مجلس شورای اسلامی نیز در این 
مراسم با تقدیر از زحمات و خدمات مخابرات استان و اداره 
کل فناوری اطلاعات استان  بهرمندی روستائیان بعنوان 
قشر مولد و تولید کننده از خدمات مخابراتی را ضرورتی 
اجتناب ناپذیر دانست و تأمین  نیازهای مخابراتی مردم 
اولویت است و برنامه ریزی در این خصوص وجود دارد 
.دکتر رضا سپهوند نماینده شهرستان خرم آباد و چگنی  
در مجلس ش��ورای اس��لامی در این مراسم ضمن دیدار 
ب��ا اهال��ی با تقدی��ر از زحمات و خدمات مخابرات منطقه 
لرستان اظهار امیدواری کردند سایر نقاطی هم که مشکل 
پوشش آنتن دهی دارند هر چه سریعتر با همت مخابرات 
منطقه لرس��تان و اداره کل فناوری اطلاعات اس��تان  در 
شهرستان خرم آباد مشکل آنها مرتفع گردد .وی افزود : 
یکی از زمینه های توسعه در هر منطقه موضوع ارتباطات 
و زیرس��اختهای مخابراتی می باش��د که خدا رو ش��کر با 
تلاش مس��ئولین این حوزه در اس��تان در حال توس��عه 
ارتباطات و رفع مش��کلات مخابراتی هس��تند و ما هم 
در مجلس ش��ورای اس��لامی  از طریق وزارت ارتباطات 
و ش��رکت مخابرات ایران  از هیچ کوشش��ی جهت اخذ 

اعتبارات لازم دریغ نخواهیم کرد .

 مدیرکل محیط زیست قم از اجرای طرح توسعه فضای 
س��بز ش��هرک صنعتی چاپ و نش��ر شهاب در راستای 
بهبود کیفیت هوا و کاهش آلاینده های زیست  محیطی 
خبر داد.سیده مریم موسوی، مدیرکل حفاظت محیط 
زیس��ت اس��تان قم بر اهمیت توس��عه پایدار و حفاظت 
از زیس��ت بوم های ارزش��مند استان تاکید کرد و گفت: 
قم به عنوان یکی از اس��تان های مهم کش��ور، نیازمند 
برنامه ریزی دقیق و اجرای سیاست های محیط زیستی 
اس��ت که بتواند تعادل میان توس��عه اقتصادی و حفظ 
محیط زیس��ت را برقرار کند.مدیرکل محیط زیس��ت 
قم همچنین به پروژه های در دس��ت اجرا اش��اره کرد 
و گفت: توس��عه تصفیه خانه ه��ای فاضلاب صنعتی و 
ش��هری از اولویت های اصلی ماس��ت. این اقدامات نه 
تنه��ا ب��ه کاهش آلودگ��ی کمک می کند، بلکه به حفظ 
منابع آبی اس��تان نیز یاری می رس��اند.او افزود: ما اجازه 
نخواهیم داد که زیست بوم های ارزشمند استان تحت 
تأثیر فعالیت های غیرمسئولانه قرار گیرند. تمام تلاش 
ما بر این اس��ت که با همکاری دس��تگاه های اجرایی و 
مش��ارکت مردم، آینده ای پایدار برای اس��تان قم رقم 
بزنیم.موس��وی در ادامه به اجرای طرح توس��عه فضای 
سبز در شهرک صنعتی شهاب )چاپ و نشر( در کیلومتر 
پنج اتوبان قم - تهران پرداخت و افزود: این طرح یکی 
از پروژه های کلیدی ما در راس��تای بهبود کیفیت هوا 
و کاهش آلاینده های زیس��ت محیطی است. با اجرای 
ای��ن ط��رح، نه تنها فضای س��بز قاب��ل توجهی در این 

شهرک ایجاد خواهد شد، بلکه به عنوان الگویی برای 
س��ایر ش��هرک های صنعتی کش��ور عمل خواهد کرد.

مدیرکل محیط زیس��ت قم گفت: برخلاف بس��یاری از 
پروژه های فضای سبز که در مناطق شهری یا مسکونی 
اجرا می ش��وند، این طرح مس��تقیماً در محیطی صنعتی 
اجرا می ش��ود که معمولًا دارای آلاینده های بیش��تر و 
تراکم فضای خاکس��تری هس��تند. این امر اهمیت آن 
را در کاهش آلاینده ها و ایجاد تعادل زیس��ت محیطی 
دوچندان می کند.او افزود: با افزایش درختان و گیاهان، 
میزان جذب دی اکسید کربن افزایش می یابد و اکسیژن 
بیشتری تولید می شود. این امر به بهبود کیفیت هوای 

منطقه به ویژه در تابستان های گرم کمک می کند.
موس��وی گف��ت: گیاه��ان می توانن��د ذرات معل��ق و 
آلاینده های مختلف را جذب کرده و اثرات منفی آن ها 
را کاهش دهند. و ایجاد فضای س��بز می تواند محیط 
مناسبی برای پرندگان و گونه های دیگر حیوانات فراهم 

کند و تنوع زیستی منطقه را افزایش دهد.

اجرای طرح توسعه فضای سبز در شهرک صنعتی شهاب قمافتتاح سایت همراه اول در روستای چغلوند رود خرم آباد

  جلیل کریمی- شهردار فردیس بر حمایت از کسب وکارهای 
کوچک و اقش��ار آس��یب پذیر تأکید کرد و گفت: ش��هرداری در 
چارچوب قوانین، از طریق برگزاری نمایش��گاه ها و تخصیص 
فضاه��ای فرهنگی، زمینه معرفی این کس��ب وکارها را فراهم 

کرده است. 
محمدرضا احمدی نژاد در نشس��ت خبری با اصحاب رس��انه 
،ب��ا بی��ان اینک��ه  با وج��ود کمبود نی��رو در بخش های مختلف 
ش��هرداری، تلاش کرده ایم با برگزاری دوره های آموزش��ی و 
ایجاد فرصت های مناس��ب، از دهک های پایین جامعه و زنان 
سرپرس��ت خان��وار حمای��ت کنیم، افزود:  ش��هرداری با اجرای 
پروژه های عمرانی کلان، حمایت از حمل ونقل عمومی و تقویت 
زیرس��اخت های ش��هری، گام های مؤثری برای توسعه پایدار 
برداش��ته اس��ت، اما همراهی و مشارکت شهروندان نیز در این 
مسیر حیاتی است. وی با اشاره به اقدامات شهرداری فردیس 
در راس��تای افزایش رفاه ش��هروندان ، از پیشرفت پروژه تقاطع 
غیرهم س��طح شهید کچویی به عنوان گامی اساسی در کاهش 
ترافیک محورهای غربی این شهر خبر داد و گفت: پروژه تقاطع 
غیرهم سطح شهید کچویی که در محدوده زندان کچویی و بلوار 
راه آهن در حال اجرا است، یکی از مهم ترین اقدامات شهرداری 
در جهت کاهش بار ترافیکی این منطقه محس��وب می ش��ود.  
ش��هردار فردیس با بیان اینکه این پروژه با احداث دو زیرگذر 
شمالی و جنوبی، گره ترافیکی در جاده های ملارد، بلوار شهید 

کچویی و کمربندی غرب فردیس را برطرف خواهد کرد،ادامه 
داد:ب��ر اس��اس ط��رح مصوب، دو زیرگ��ذر به طول 3۵0 متر در 
مس��یرهای ش��مال به جنوب و جنوب به شمال احداث می شود 

که با بهره برداری از آن ها، تردد در این محدوده تس��هیل ش��ده 
و زمان س��فرهای درون ش��هری کاهش می یابد. احمدی نژاد با 
اشاره به مشکلات موجود در سیستم حمل ونقل عمومی فردیس 

اظهارکرد: ناوگان تاکسیرانی با کمبود وسیله نقلیه مواجه است و 
در ساعات اوج ترافیک، مسافران با دشواری زیادی در جابه جایی 
روبه رو می شوند.همچنین بسیاری از معابر شهر دچار فرسودگی 
بوده و پیاده روها نیز در وضعیت نامناسبی قرار دارند که برخی 

از آن ها توسط اصناف اشغال شده اند. 
وی ب��ا بی��ان اینک��ه ش��هرداری در س��ال 1401 با اس��تفاده از 
تس��هیلات مالی و س��رمایه گذاری داخلی، ۵0 دستگاه اتوبوس 
جدید خریداری کرده که هم اکنون در حال فعالیت هستند، اما 
همچنان توسعه ناوگان حمل ونقل عمومی ضروری است، یکی 
از چالش های اساس��ی فردیس را رش��د س��ریع جمعیت دانست 
و گف��ت: مهاجرت گس��ترده به اس��تان الب��رز و به ویژه فردیس 
ب��ه دلی��ل مجاورت با ته��ران و هزینه های بالای مس��کن در 
پایتخت، باعث ش��ده بس��یاری از افراد به این منطقه نقل مکان 
کنند. ش��هردار فردیس از طراحی و اجرای کمربندی ش��رقی 
فردی��س ب��رای کاهش ب��ار ترافیکی خب��ر داد و گفت: اجرای 
این پروژه نیازمند هماهنگی های بین اس��تانی اس��ت، چراکه 
بخش��ی از مس��یر آن در شهر اندیش��ه قرار دارد. احمدی نژاد با 
اشاره به اینکه  برنامه ریزی برای احداث رینگ ترافیکی غربی 
فردیس انجام ش��ده است،خاطرنش��ان کرد:توسعه حمل ونقل 
ریل��ی در فردی��س امری ضروری اس��ت اما اج��رای این پروژه 
نیازمند اعتبارات کلان اس��ت و ش��هرداری فردیس به تنهایی 

قادر به تأمین بودجه آن نیست. 

شهردار فردیس : 

تقاطع غیرهم سطح شهید کچویی مهم ترین اقدام شهرداری برای کاهش بار ترافیکی است 

ارتقاء سهم ریلی صادرات سیمان شاهرود از بندر امیرآباد
ش��هره حقی – تجارت: مدیر کل بنادر و دریانوردی امیرآباد 
از برگزاری نشس��ت س��ه جانبه با مدیر کل راه آهن ش��مال و 
مدیر عامل کارخانه تولید س��یمان ش��اهرود در جهت توس��عه 
ص��ادرات ای��ن محصول و ارتقاء س��هم ریلی ب��ه بندر امیرآباد 
خبر داد.به گزارش روابط عمومی اداره کل بنادر و دریانوردی 
امیرآباد ، محمدعلی موس��ی پور گرجی در نشس��ت سه جانبه 
خود با  مدیر کل راه آهن ش��مال و مدیر عامل کارخانه تولید 
سیمان شاهرود ، با اشاره به صادرات بیش از یک میلیون تن 
 CIS س��یمان در س��ال جاری از این بندر به کش��ورهای حوزه
گفت : با برگزاری نشست های تخصصی و تحلیل بازار هدف 
و همکاری تولید کنندگان سیمان از استان مازندران و استان 

ه��ای همجوار این مقدار س��یمان  از مبدا 
بندر امیرآباد به کش��ورهای حاشیه دریای 
خزر صادر ش��د که با تلاش و رونق تولید 
کارخانجات استان های مذکور می توانیم 
حج��م صادرات ای��ن محصول را افزایش 
دهیم.مدیر کل بندر امیرآباد اظهار داشت 
: ب��ا توج��ه به موقعیت خ��اص این بندر و 

نزدیکی به کارخانجات سیمان استان های مازندران ، گلستان 
، سمنان و تهران و همچنین اتصال بندر امیرآباد به شبکه ریلی 
کش��ور و با ایجاد مش��وق های صادراتی و اصلاح تعرفه حمل 
و نق��ل ریل��ی و همچنین با عنایت به برگزاری نشس��ت های 

منظمی که با ش��رکت های کشتیرانی در 
راستای تسهیل در تردد و تخصیص کشتی 
در توسعه زنجیره گردش کالا و استفاده از 
حمل و نقل ترکیبی صورت پذیرفت ، می 
توان با حمل ریلی این کالا به بندر امیرآباد 
حج��م مورد نیاز کش��تی ه��ا را تامین و با 
برقراری خطوط منظم کشتیرانی به توسعه 
صادرات کمک کنیم.وی در راستای تحقق اقتصاد بدون نفت 
و کس��ب س��هم بیش��تر صادرات غیرنفتی در حوزه دریای خزر 
با اشاره به تجربه انتقال محموله سیمان شاهرود توسط ریل 
 CIS به بندر امیرآباد و صادرات این محصول به کش��ورهای

اظهار داشت : این امکان وجود دارد که با هماهنگی دستگاه 
ذیرب��ط در حم��ل و نق��ل ترکیبی و برنام��ه ریزی جهت ورود 
سیمان به بندر، این کالا بصورت مستقیم و حمل یکسره وارد 
کش��تی ش��ود تا از نظر مدیریت زمانی نیز این کالا با س��رعت 
مناس��بی صادر گردد .مدیرکل بنادر و دریانوردی امیرآباد در 
پایان ضمن همکاری و تخصیص انبار جهت دپوی س��یمان، 
افزایش همکاری متقابل ش��رکت های س��یمان و بندرامیرآباد 
را موجب توس��عه صادرات و رش��د تخلیه و بارگیری کالا در 
بندر برشمرد و تأکید کرد: بندرامیرآباد با ایجاد زیرساخت های 
مناس��ب نوید بخش گسترش بازارهای صادراتی محصولات 

تولیدی به کشورهای حوزه CIS می باشد. 


